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§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Ivar Vänglund
Lukas Wendt
Victor Lantz
Felix Agner

Sofia Leonardsson
Niklas Lundström
David Wessman
Johan Carlström
Alexandra Sjösten fr.o.m.
§11

Sofie Hellmark
Lovisa Svensson
Rasmus Stålberg
Björn Sanders

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av sekreterare

Vice ordförande Erik Andersson utsågs att i sekreterare Josefine Rosts frånvaro vara tillfällig
sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Sexmästare Sofia Leonardsson utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokol-
let.

§ 6 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 7 Meddelanden

Kulturminister Victor Lantz meddelade att det är DÖMD-kö på fredag.

Överfös Felix Agner meddelade att Föset tänker implementera konceptet nykter fadder under
nollningen och att dessa kommer att märkas. Det är även aktuellt på andra sektioner, dock med
lite olika lösningar.

Kårordförande Björn Sanders meddelade att Puben Puben äger rum i Cornelis under kvällen, att
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kåren söker två nya projektgrupper för webutveckling och att kårens Valberedning har öppnat
nomineringar igen för en del av de förtroendevalda posterna. Han meddelade också att Ordfö-
randekollegiet har gett -sektionens beröm för sin värdegrund och att Kåren och andra sektioner
funderar på att införa något liknande.

Kassör Ivar Vänglund påminner styrelsen om att meddela honom om eventuella budgetrevide-
ringar man vill göra till vårterminsmötet.

Vice ordförande Erik Andersson påminner om att antalet stölder ökar under inläsnings- och
tentaveckorna och att man bör vara försiktig med att lämna värdesaker obevakade. Han påminner
också styrelsen om att komma in med ändringar till verksamhetsplanen man vill göra.

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelar att det kommer vara djungeltema på nästkommande
FETSM.

Vice cafémästare Sofie Hellmark meddelar att den intersektionella caféfesten har preliminärt
bestäms till 17 maj.

Prylmästare David Wessman meddelar att efter styrelsemötet är det röstsystemmöte, där det
nya röstsystemet kommer testas och diskuteras.

Valberedningsledamot Magnus Wallgren meddelar att kandidaturfönstret för poster som väljs
på vårterminsmötet stänger på måndag och många poster saknar kandidater. Han uppmanar
oss därför att kandidera och nominera så mycket som möjligt.

§ 8 Lunchmöte styrelsereform

Linus Blomgren har meddelat styrelsen om informationsmötet en grupp motionärer har på lun-
chen imorgon torsdag där de bjuder in till information och diskussion om deras framtida motion,
som berör en större reform av styrelsens sammansättning.

§ 9 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 10 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F09–VT16
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F09–VT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F11–VT16
F01–VT16 Propositionsforum David Wessman F15–VT16

Inga arbetsgruppsrapporter eller redovisningar fanns att taga upp.

§ 11 Övrigt

Valberedningsledamot Rasmus Stålberg meddelar att valberedningen vill boka Hemliga Rummet
nästkommande vecka till intervjuer. Styrelsen såg inga problem med detta och att det är okej.

Vice cafémästare Sofie Hellmark berättar mer om möjligheten till smörgåsgrill i Café Hilbert.
Hon ska undersöka mer om vad Miljöförvaltningen säger om varm mat samt hur arbetsbör-
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dan förändras för de som jobbar i caféet. Kulturminister Victor Lantz uttrycker önskemål om
mjukglassmaskin i caféet. Vice cafémästare Sofie Hellmark svarar på önskemålet om att de ska
införskaffa en glassbox. Kårordförande Björn Sanders frågar om styrelsen är intresserade av en
slusheemaskin som Kåren har.

Näringslivsansvarig Johan Carlström berättar att Göteborgs nation för 25 000 kronor ger rätten
till att döpa baren de håller på att bygga.

§ 12 Nästa möte

Nästa möte sattes till tisdagen den 22 mars klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 13 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Erik Andersson
Mötesekreterare

Sofia Leonardsson
Justerare


